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ح شد در پیام تسلیت رئیس جمهور مطر

مرحوم اعتماد گام های مؤثری در توسعه فناوری 
هسته ای کشور برداشت

اعتماد  کبر  ا استاد فرهیخته، دکتر  پیامی درگذشت  رئیس جمهور در 
، عموم علاقه مندان و به  مؤسس سازمان انرژی اتمی را به جامعه علمی کشور

ویژه خانواده گرامی وی تسلیت گفت.
کبر اعتماد« تصریح  مسعود پزشکیان در پیامی با تسلیت درگذشت دکتر »ا
کرد: بی شک خدمات ارزنده این شخصیت علمی که با احساس مسئولیت 
و آینده نگری گام های مؤثری در توسعه فناوری هسته ای و استقلال علمی 
و صنعتی کشور برداشت و مسیر پیشرفت در این عرصه راهبردی را هموارتر 

نمود، برای همیشه در تاریخ کشورمان ماندگار خواهد بود.

چراغ سبز ایتالیا برای میزبانی گفت وگوهای هسته ای 
ایران و آمریکا

کره کننده  وزیر امورخارجه ایتالیا از موافقت رم با درخواست طرف های مذا
آمریکا خبر داد.آنتونیو  و  ایران  گفت گوهای هسته ای میان  برای میزبانی 
تاجانی، وزیر امور خارجه و معاون نخست وزیر ایتالیا به سوال خبرنگاران 

کرات ایران و آمریکا پاسخ داد. درباره محل برگزاری دور بعدی مذا
به گزارش آسوشیتدپرس، وی تایید کرد که دولت ایتالیا موافقت خود را 

برای میزبانی این گفت و گو ها اعلام کرده است.
کنون در ژاپن به سر می برد، گفت: درخواست میزبانی طرف های  او که ا
ذی نفع را از عمان که نقش میانجی گفت و گو ها را ایفا می کند، دریافت کردیم 
و به آن پاسخ مثبت دادیم. همانند همیشه، ما آماده استقبال از جلساتی 
هستیم که می تواند نتایج مثبتی به همراه داشته باشد، در این مورد نیز در 

رابطه با موضوع هسته ای است.
کرات روز شنبه آینده  یک منبع ایتالیایی نیز پیشتر گفت که دور بعدی مذا

در رم برگزار خواهد شد.

عراقچی اواخر هفته به مسکو سفر می کند
سخنگوی وزارت امور خارجه از سفر از قبل برنامه ریزی شده وزیر امور 
خارجه به مسکو خبر داد.اسماعیل بقائی، سخنگوی وزارت امور خارجه، 
در نشست خبری هفتگی ، به سؤالات خبرنگاران پاسخ گفت.بقائی گفت: بر 
اساس برنامه ریزی که از قبل انجام شده است در اواخر این هفته وزیر خارجه 
به روسیه سفر می کند و در این سفر مسائل مختلف از جمله آخرین تحولات 
کید کرد که این سفر از قبل  مسقط مورد بررسی قرار می گیرد.وی مجدداً تا

برنامه ریزی شده بوده است.

در پرونده کرسنت، متهمان محکوم شدند

اژه ای: برای هیچ کس تبعیض قائل نمی شویم
کرسنت هر  گفت: در پرونده  حجت الاسلام والمسلمین محسنی اژه ای 

کسی که اتهامش ثابت شد، در دستگاه قضایی محکوم شده است.
وی افزود: شما می گویید شهید رئیسی در پرونده کرسنت خوب عمل کرد؛ 

پس چرا در دوره ایشان پرونده به نتیجه نرسید؟
کسی  اژه ای ادامه داد: توقع نداشته باشیم حرف درشت بزنیم، به هر 
می خواهیم بد بگوییم و با ادبیات نامناسب حرف بزنیم، اما کسی به ما کار 

نداشته باشد. 
او تصریح کرد: برخورد بدون تبعیض یعنی اینکه با همه به صورت یکسان 
برخورد شود و افراد بیشتر رعایت کنند. برای هیچ کس تبعیض قائل نمی شویم.
وی خاطرنشان کرد: در مواردی به فرد یک بار تذکر می دهیم و بعد از آن 
رعایت می کند، فردی هست که بعد از ۲ بار تذکر رعایت می کند، مواردی داریم 
طرف با احضار شدن رفتار خود را اصلاح می کند، یکی با مجازات کوچکی که 

علیه او اعمال می شود اصلاح می شود.

سود بازرگانی واردات ۲۴۰ قلم کالا اصلاح شد

افزایش ۶ درصدی سود بازرگانی سیگار و صفر شدن 
چای

هیأت وزیران سود بازرگانی ۲۴۰ قلم کالا برای سال ۱۴۰۴ را اصلاح و ابلاغ کرد 
که افزایش ۶ درصدی سود واردات سیگار و صفر شدن واردت چای بخشی از 

آن است.
هیأت وزیران با اصلاح، افزایش یا کاهش سود بازرگانی واردات ۲۴۰ قلم کالا 
موافقت و مصوبه مربوطه را به وزارت اقتصاد و صمت و سازمان برنامه و بودجه 

ابلاغ کرد.
مطابق این مصوبه، با توجه به تغییر نرخ ارز مبنای محاسبات تعرفه ها و 
حقوق ورودی گمرکی )از ۲۸ هزار و ۵۰۰ تومان به مبادله ای( در سال جاری، سود 
بازرگانی واردات کالاهای ابلاغ شده به دستگاه های مربوطه، با اصلاح روبه رو 

شده اند.
به عنوان مثال سود بازرگانی واردات انواع چای از ۶ به صفر درصد کاهش 
کلاه ایمنی  و سیگار از ۲۲ به ۲۸ درصد افزایش یافته است؛ سود بازرگانی 

کتور از صفر به ۶ درصد تغییر کرد. موتورسواران نیز یک درصد باقی ماند ولی ترا
گذشته( هم سود بازرگانی واردات خودروهای  پیشتر )۲۵ اسفند سال 

کارکرده معادل سود بازرگانی واردات خودروهای خارجی نو تعیین شده بود.

اظهارات وزیر صمت درباره فعالان اقتصادی، 
کارآفرینان و ناترازی گاز پتروشیمی ها

ک اولیه گاز  وزیر صنعت، معدن و تجارت با بیان اینکه سال گذشته در خورا
پتروشیمی ها ناترازی وجود داشت که امیدواریم امسال تا حد زیادی برطرف 
شود، مژده داد: افزایش قیمت زمین در بیشتر شهرک های صنعتی نخواهیم 
داشت.  سید محمد اتابک در جمع فعالان اقتصادی استان کرمانشاه بیان 
کرد: افزایش قیمت زمین شهرک های صنعتی احتمالا تنها در تعداد اندکی از 

شهرک ها خواهد بود.
وی اظهار کرد: با اینکه بنا داریم تولیدات فولاد مبارکه افزایش یابد اما به 
دلیل ناترازی که پیش آمد برای برخی اقلام فولادی که شامل حال ۱۳۰ صنعت 
می شد مشکلاتی به وجود آمد و از آنجا که این شرکت حتی روزهای تعطیل با 
تمام ظرفیت کار کرده است امیدواریم این کسری برطرف شود ضمن اینکه 

نحوه توزیع آنها از طریق تعاونی ها پیگیری خواهد شد.
وی همچنین گفت: دولت وفاق تفویض اختیار به استان های مرزی را در 
دستور کار قرار داد به عنوان نمونه قرار است تا اختیارات شورای عالی معادن به 

کد فعال شوند. کمیته های استانی داده شود تا معادن را

»محمدرضا عارف« در مراسم تکریم »حسن 
مسلمی« و معارفه »علی منتظری« به عنوان 
که  روسای پیشین و جدید جهاد دانشگاهی 
در دانشگاه علم و فرهنگ برگزار شد، با قدردانی 
از تلاش تمامی جهادگران دانشگاهی در طول 
۴۵ سال گذشته افزود: جهاد دانشگاهی فرزند 
تصمیمات  بهترین  و  است  فرهنگی  انقلاب 
ستاد انقلاب فرهنگی در سال ۵۹ با الهام از نظر 

امام راحل جهاد دانشگاهی شکل گرفت.

دولت در عمل رویکرد وفاق را پیاده سازی 
کرد

رئیس  منتظری  علی  به  خطاب  عارف 
رفع  با  دولت  گفت:  دانشگاهی  جهاد  جدید 
موانع در کنار جهاد دانشگاهی است تا بتواند 
جهادی عمل کند. وی همچنین با قدردانی از 
زحمات »حسن مسلمی« رئیس پیشین جهاد 
دانشگاهی به دلیل دستاوردهای جهادی در 
این نهاد مهم، تصریح کرد: راهبرد دولت وفاق 
ملی استفاده از همه توانایی های کشور است. 
این راهبرد نه در حد شعار بلکه به عنوان باور 
دولت است که استانداران در یک فرایند ۶ ماهه 
با وجود برخی هزینه ها انتخاب شده اند چرا که 
وقتی یک استاندار در استانی بلاتکلیف بماند 
مسائل و مشکلاتی پیش می آید اما دولت به 

دنبال آن بود تا در عمل وفاق را پیاده کند.
جهاد  اصلی  وظیفه  اینکه  بیان  با  عارف 
دانشگاهی ساختن و تولید انسان تراز انقلاب 
اسلامی است، تصریح کرد: دانشگاه ها در طول 
سالیان گذشته در این زمینه کوتاهی کردند و به 
جای تربیت دانشجو به دنبال رشد کمی بودند 
و باید دانشگاه ها در مسیر تعالی فرهنگ حرکت 
کنند و باید جهاد دانشگاهی نیروی محرک و 

مسئولیت فرهنگی کردن را به عهده گیرد.

دستور  و  چماق  با  نمی توان  را  فرهنگ 
پیاده کرد

کید بر اینکه  معاون اول رئیس جمهور با تا
را نمی توان با چماق و دستور پیاده  فرهنگ 

باید  فرهنگ  توسعه  مسئول  فرد  گفت:  کرد، 
حداقل رعایت مسائل فرهنگی را داشته باشد 
و نهادی همانند جهاد دانشگاهی می تواند در 
این مقطع بهتر از دهه ۶۰ عمل کند.وی وظیفه 
کادر سازی از نسل جوان را در مجموعه جهاد 
کرد:  کید  دانشگاهی خاطر نشان ساخت و تا
جهاد دانشگاهی باید یک خانه تکانی جدی 
برای جذب دانشجو کند تا احساس کنند اینجا 
خانه آنها است و مدیرانی به کار گرفته شوند که 
این روحیه جهادی را داشته باشند تا یک طرح 
سنگین دفاعی به دانشجوی سال دومی نیز 
محول شود و باید این باور را در جامعه به خوبی 
غ التحصیل  تبیین کرد.عارف با بیان اینکه باید فار
دانشگاهی از نظر علمی و فرهنگی زبده باشد و در 
غیر این صورت نمی توانیم پاسخ نسل های آتی را 
بدهیم ، گفت: ارتقای فرهنگی به عنوان راهبرد 
ساده و پرنشاط باید در محیط دانشگاهی دنبال 
مدعیان  ما  که  بپذیریم  نمی خواهیم  و  شود 
نبودیم،  بلد  فرهنگ  و  دانشگاه  مسئولیت 
بدسلیقگی به خرج دادیم و یا نظر شخصی خود 

را به حساب نظام گذاشتیم.

مهمترین  از  جوان  نسل  جامعه پذیری 
وظایف دانشگاه ها است

به  اشاره  با  جمهور  رئیس  اول  معاون 

پذیری  جامعه  و  کردن  اجتماعی  اینکه 
نسل جوان از مهمترین وظایف دانشگاه ها 
نسل  برای  را  زمینه  باید  کرد:  بیان  است، 
جوان در ورود به عرصه های مختلف فراهم 
منعطف  ساختار  با  دانشگاهی  جهاد  کرد؛ 
دانشجویان  از  بهره گیری  و  جذب  با  و  پویا 
که لازمه  کند  کمک شایان توجهی  می تواند 
آن پرهیز از بروکراسی اداری سخت و تسهیل 
فرآیندهای اداری است. پیشتازی در صنایع 
برتر و های تک تنها با ظرفیت جوانان بالفعل 

می شود.

باید برای سرمایه گذاران اطمینان  خاطر 
ایجاد کنیم

خصوص  در  رئیس جمهور  اول  معاون 
، افزود: جهاد  چالش سرمایه گذاری در کشور
دانشگاهی می تواند سرمایه های خرد ارزی 
و ریالی خانگی را جمع کند اما باید به سرمایه 
ایرانیان  و  خارجی  و  داخلی  بزرگ  گذاران 
که  کشور اعتماد و اطمینان دهیم  خارج از 
سرمایه های آنان با شرایط توافق شده در هر 
زمانی که خواستند در اختیار آنان قرار می گیرد 
و نه اینکه یک حساب ارزی باز کنیم و موقع 
تحویل ریال به قیمت دولتی تحویل دهیم که 
ع است و باید به آنان اطمینان  این خلاف شر

که براساس شرایط سرمایه گذار عمل  دهیم 
می کنیم.

معاون اول رئیس جمهور با اشاره به اهمیت 
توسعه و پررنگ کردن نقش شرکت های دانش 
بنیان، ادامه داد: این جزایر کوچک در صورت 
بزرگ  نقش  توانند  می  پشتیبانی  و  حمایت 
دانشگاهی  جهاد  و  باشند  داشته  کلیدی  و 
به  کمک  برای  بزرگی  ظرفیت  زمینه  این  در 

شرکت های دانش بنیان دارد.

اصلی  مسئله  مردم  معیشت  و  اقتصاد 
دولت است

وی در خصوص نقش فناوری های نوظهور 
کید کرد:  ، تا و هوش مصنوعی در آینده کشور
این یک واقعیت است و بسیار خوشحالیم که 
از نظر فرهنگی جامعه ای که اصولا به فناوری 
بدبین بود و ورود تکنولوژی با تحریم روبه رو 
می شد امروز به خوبی پذیرفته شده است و 
همانگونه که مقام معظم رهبری فرمودند باید 
در زمینه هوش مصنوعی جزو ۱۰ کشور اول دنیا 
کزی برای هدایت  باشیم که در این راستا مرا
وجود  به  کاری  موازی  از  جلوگیری  و  امور 
خواهد آمد تا با هم افزایی به نگاه و منویات 
مقام معظم رهبری و نظام در زمینه هوش 

مصنوعی برسیم.
عارف ادامه داد: جهاد دانشگاهی و دکتر 
منتظری این ظرفیت را دارند تا در بخش های 
را  بزرگ  حرکتی  نوآوری  و  پژوهشی  صنعتی،  
تقسیم  یک  به  زمینه  این  در  و  کنند  ایجاد 
کار ملی نیاز داریم و به جایگاه کمتر از دولت 
نسبت به جهاد دانشگاهی قائل نیستیم که 
می تواند در این مسیر پیشتاز باشد و به دولت 
کار ملی و منابع محدود به ویژه  در تقسیم 

فناوری های پیشرفته کمک کند.
پایان خاطر  اول رئیس جمهور در  معاون 
مردم  معیشت  و  اقتصاد  امروز  کرد:  نشان 
مسئله اصلی کشور و دولت است و نگاه دولت 
بر این مبنا است که هرگونه اصلاح قیمت باید 

با نگاه به مسئله معیشتی مردم صورت گیرد.

فرهنگ را نمی توان با چماق و دستور پیاده کرد
عارف در مراسم تکریم و معارفه روسای پیشین و جدید جهاد دانشگاهی:

معاون امور حقوقی و بین المللی وزیر امور خارجه، اعلام کرد: 
چهارشنبه  اتمی،   انرژی  بین المللی  آژانس  مدیرکل  گروسی، 
غروب وارد تهران می شود و با وزیر امور خارجه و رئیس سازمان 

انرژی اتمی دیدار و گفتگو خواهد کرد.
»کاظم غریب آبادی« ضمن اعلام این خبر افزود: این سفر 
انجام   در چارچوب تداوم تعاملات و همکاری های دو طرف 
انرژی  سازمان  رئیس  اسلامی،  محمد  این  از  پیش  شود.  می 
که به مناسبت ۲۰ فروردین و برگزاری نوزدهمین سالروز  اتمی 
ملی فناوری هسته ای، در برنامه گفت وگوی ویژه خبری حضور 
یافته بود در پاسخ به پرسشی درباره موضوعات مورد بحث در 
سفر قریب الوقوع مدیرکل آژانس بین المللی انرژی اتمی به ایران 
گفت: در پاسخ باید به دو بخش اشاره کنیم: یک بخش مربوط به 
روابط جمهوری اسلامی ایران با آژانس است و بخش دیگر مربوط 

به مدیرکل آژانس بین المللی انرژی اتمی. روابط ما با آژانس، بر 
اساس مقررات پادمان و معاهده NPT تعریف شده و در چارچوب 
ضوابط فنی و حقوقی، یک نظام نظارتی مشخص داریم که باید 
آن را تسهیل کنیم و طبق برنامه ریزی و زمان بندی مشخصی، از 

سوی آژانس اجرا می شود.اسلامی در ادامه گفت: ما هیچ مشکلی 
با آژانس نداریم. روابط ما کاملاً روتین، منظم و در چارچوب قانونی 
برقرار است. اما آنچه جای تأمل دارد، ورود مدیرکل آژانس به 
کید کرده ایم و بار دیگر تکرار  مباحث سیاسی است. ما همواره تأ
می کنیم که مدیرکل آژانس نباید وارد حوزه های سیاسی شود، چرا 
که این موضوع خارج از وظایف فنی و حقوقی ایشان است.معاون 
رئیس جمهور پیش از این در خصوص سفر گروسی به ایران گفته 
بود: درخواست سفر مورد موافقت قرار گرفته و تاریخ احتمالی آن 
برای پایان فروردین ماه پیش بینی شده است. با این حال، هنوز 
، توافق نهایی صورت نگرفته  درباره محورهای گفتگو و برنامه سفر
گفت وگوهای لازم را  است. به محض آن که سفیر ما در آژانس، 
انجام دهد و چارچوب های محتوایی سفر مشخص شود، سفر 

ایشان به طور رسمی انجام خواهد شد.

به  اشاره  با  رییس جمهور  اجرایی  معاون 
کرمانشاه،  پتروشیمی  توسعه  طرح  اجرای 
گفت: با اجرای مرحله دوم این طرح ۲ هزار نفر 
نیروی جدید به صورت مستقیم و غیرمستقیم 

در این صنعت مشغول به کار می شوند.
از اجرای  بازدید  محمدجعفر قائم پناه در 
با  افزود:  کرمانشاه  پتروشیمی  دوم  مرحله 
کار  کارگران مشغول به  از  تمام تلاش ۶۰۰ نفر 
می شود  پیش بینی  کرمانشاه  پتروشیمی  در 
مرحله دوم این پروژه در نیمه اول سال ۱۴۰۵ به 

پایان برسد.
معاون اجرایی رییس جمهور همچنین در 
گفت: ۳۷۵ میلیون یورو برای ساخت  ادامه 
مرحله دوم پتروشیمی کرمانشاه سرمایه گذاری 
شده که موجب اشتغال ۷۰۰ نفر از افراد بومی به 
صورت مستقیم و حدود یک هزار و ۳۰۰ نفر نیرو 

به صورت غیرمستقیم می شود.
از  پروژه  این  در  اینکه  بیان  با  قائم پناه 
کرمانشاه  استان  بیکار  و  بومی  نیروهای 
استفاده می شود، ادامه داد: در این طرح برای 
انجام  حال  در  خوبی  اقدامات  آب  بازیافت 

است و امیدواریم به موقع انجام شود.
پتروشیمی  دوم  مرحله  پیشران  پروژه   
هکتار   ۱۴ مساحت  به  زمینی  در  کرمانشاه 
این  محصولات  از  است؛  ساخت  دست  در 
ک به مقدار  پتروشیمی می توان به تولید آمونیا
۳۹۶ هزار تُن در سال و اوره ۶۶۰ هزار تن در سال 
اشاره کرد.معاون اجرایی رییس جمهور در بدو 

ورود به استان کرمانشاه در فرودگاه و در جمع 
خبرنگاران یکی از شاخص های مهم و نگران 
و  دانست  بیکاری  را  کرمانشاه  استان  کننده 
گفت: با کمک همکارانم در دولت و وزرا پیگیر 
رفع مشکلات استان از جمله بیکاری و تولید 

نامناسب هستیم.
روزه   ۲ سفری  در  پناه  قائم  محمدجعفر 

طرح  چند  از  سرکشی  ضمن  کرمانشاه  به 
تولیدی و صنعتی و بررسی وضعیت اقتصادی 
گانه با فعالان سیاسی؛  استان دیدارهای جدا
اجتماعی ؛ فرهنگی و اقتصادی استان خواهد 
معدن  صنعت،  وزیر  سفر  این  داشت.در 
را  جمهور  رییس  اجرایی  معاون  تجارت،  و 
همراهی می کند.معاون اجرایی رییس جمهور 
و سرپرست نهاد ریاست جمهوری در بدو ورود 
با  کاری  جلسات  شروع  برای  استانداری  به 
حضور در یادمان شهید گمنام به مقام شامخ 

شهیدان ادای احترام کرد.
نمایندگان  مجمع  و  استاندار  با  نشست 
کرمانشاه، دیدار با نماینده ولی  فقیه،  استان 
از دیگر  بازارچه های مرزی  کارگروه  حضور در 
برنامه های سفر ۲ روزه معاون اجرایی رییس 

جمهور به کرمانشاه اعلام شده است.
کرمانشاه با ۲ میلیون نفر جمعیت  استان 
کشور  کیلومتر مرز مشترک با  و افزون بر ۳۷۱ 
عراق ۵ بازارچه و گمرک دارد و افزون بر هزار واحد 
تولیدی با اشتغالزایی حدود ۳۰ هزار نفر در این 

استان فعال است.

کاظم غریب آبادی خبر داد

رافائل گروسی چهارشنبه به تهران می آید

معاون اجرایی رییس جمهور:

۲ هزار نفر نیروی جدید با توسعه پتروشیمی کرمانشاه مشغول به کار می شوند

اخبار کوتاه

باید زمینه را برای 
نسل جوان در ورود 
به عرصه های مختلف 
فراهم کرد که جهاد 
دانشگاهی با ساختار 
منعطف پویا و با جذب و 
بهره گیری از دانشجویان 
می تواند کمک شایان 
توجهی کند که لازمه 
آن پرهیز از بروکراسی 
اداری سخت و تسهیل 
فرآیندهای اداری است. 
پیشتازی در صنایع 
برتر و های تک تنها با 
ظرفیت جوانان بالفعل 
می شود


